
La comissi� del cas Royal Marine de Roses s'encalla en les

conclusions

Hi ha tres propostes per al document f inal de la comissi� creada per

investigar els motius que han por tat l'Ajuntament a pagar 2,2 milions

d'indemnitzaci�

L'edif ici del Royal Marine supera d'1,3 metres l'altura

permesa i ha obligat l'Ajuntament a pagar 2,2 milions

d'euros a la Comunitat d'un edif ici ve鱈 que ho va

denunciar Foto: E.C.

Aclarir si el cas Royal Marine a Roses �s resultat desafor tunat

d'estudis t�cnics i sent�ncies judicials contradictoris, si �s fruit

d'una gesti� imprudent o d'una mala actuaci� de l'Ajuntament �s el

debat que fa que els grups pol�tics del consistori rosinc es tornin a

enfrontar. La indemnitzaci� de 2,2 milions d'euros que ha pagat

l'Ajuntament com a mal menor per no haver de demolir par t del

Royal Marine (un edif ici que supera d'1,3 metres l'altura permesa)

continua tensant les relacions entre grups.

A l'abril es va aprovar la creaci� d'una comissi� informativa per

investigar-ne el cas m�s a fons. Des de llavors, la comissi� ha anat

treballant i en l'�ltima reuni�, del 24 d'octubre, s'hi van exposar les

conclusions dels diferents grups que s'hauran de por tar al ple i votar. La posici� del govern encap�alat per

Montse Mindan �s b�sicament la que es va defensar en el moment de la signatura del conveni que posava f i a 12

anys de litigis judicials entorn d'aquest edif ici: no hi ha hagut falta d'actuaci� ni mala actuaci�, sin�

interpretacions t�cniques i judicials que han compor tat el pagament de la indemnitzaci� com a mal menor.

El PSC i ERC es decanten per un document com�, fent un pas m�s i insinuant imprud�ncies de gesti� i possibles

responsabilitats pol�tiques, per� sense veure indicis de delicte en aquest cas. I f inalment, la tercera proposta de

conclusions Ði la m�s duraÐ �s la que va presentar Josep Antoni Valdera, el regidor d'Uni�. Valdera, insinua

irregularitats greus i les acusacions s�n tan directes que l'alcaldessa, en aquella �ltima reuni�, va suspendre la

votaci� de les diferents propostes i ha demanat un informe jur�dic per aclarir si es pot por tar al ple un document

amb acusacions d'aquest tipus.

A l'espera d'aquest informe, la comissi� no s'ha tornat a reunir, per� Mindan mant� la posici� que la tasca de la

comissi� no s'ha aturat i que caldr� que es torni a reunir. El PSC i ERC veuen la possibilitat que la resta de grups

(PP i C's), encara es puguin afegir a la seva proposta amb alguna esmena.

El por taveu d'Uni� �s l'�nic que ha fet p�bliques les seves conclusions i que avan�a que ja est� pensant a anar-hi

m�s a fons: ÒEstem estudiant seriosament eventuals accions en relaci� amb totes aquestes irregularitats, i molt

especialment a les que fan refer�ncia als pagaments inexplicats i inexplicables, transferits amb fons p�blicsÓ,

conclou Josep Antoni Valdera.

Publicat a:

-El Punt Avui. Comarques Gironines 14-11-2016 P�gina 12

Font del document:



http://www.elpuntavui.cat/noticia/ar ticle/1-territori/6-urbanisme/1021261-la-comissio-del-cas-royal-marine-de-roses-senc

alla-en-les-conclusions.html?piwik_campaign=rss&piwik_kwd=nacional&utm_source=rss&utm_medium=nacional&utm_

campaign=rss&f=El+Punt+Avui


